



CROSS COLLECTING ...NOW !

We are so pleased to once again return to Basel and exhibit along side with our esteemed colleague Simon Studer of Geneva in the beautiful rooms of Angela Bernay Fine Art on the Munsterplatz in the historical old city of Basel during the Art Basel week.

Please join us for the opening on the 16th of June from 11am to 6pm or visit us from Tuesday 17th through Sunday 22nd.

During the week we open at 9:30 am every morning for the early bird collectors - come by and have coffee with us and enjoy the exhibition before the crowds arrive !

Nous sommes très heureux de revenir à Bâle et d'exposer aux côtés de notre estimé collègue Simon

Studer de Genève dans les très belles salles de Angela Berney Fine Art sur la Munsterplatz dans la vieille ville historique de Bâle pendant la semaine - Art Basel.

Joignez-vous à nous pour le Vernissage le 16 juin de 11h à 18h ou visitez-nous du mardi 17 au dimanche 22.

Pendant la semaine, nous ouvrons à 9h30 tous les matins pour les collectionneurs matinaux - venez prendre un café avec nous et profiter de l'exposition avant que la foule arrive !